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Zastupitelstvo města Čáslavi 
 

Z důvodu přerušení jednání Zastupitelstva města Čáslavi, konaného dne 08.04.2024, 
bylo svoláno pokračování zasedání Zastupitelstva města Čáslavi k projednání zbývajícího programu 

 

ZÁPIS z II. zasedání (dojednání) konaného v pondělí, 22.04.2024 na Nové scéně Dusíkova divadla v Čáslavi 
(adresa: Masarykova 194, 286 01 Čáslav) 

 

Přítomni: 
Starosta: Ing. Jaromír Strnad 

Místostarostka: Mgr. Renata Vaculíková 

Radní: Ing. Zdeňka Nezbedová, Ing. Josef Ruml, Mgr. Jiří Žaloudek, MUDr. Julie Provazníková 

Zastupitelé: Ing. Drahomír Blažej, MBA, RNDr. Tomáš Hasík, Jiří Honzíček, Martin Horský, Mgr. Martin Jusko, Mgr. 
Daniel Mikš, JUDr. Vlastislav Málek, Vojtěch Nezbeda, Bc. Alice Vavřinová, Mgr. Filip Velímský Ph.D. 
Tajemník MěÚ: Ing. Martin Ronovský, DiS. 

Omluveni: místostarosta MUDr. Ervin Petrikovič, zastupitel Mgr. Václav Drda, zastupitel Ing. Jiří Havlíček MBA, 

zastupitel MUDr. Ctibor Provazník, zastupitel Mgr. David Tichý 

Předsedající: Ing. Jaromír Strnad 

Hosté:  
 

Zahájení 
Zasedání ZM zahájil starosta města v 17:00 hodin a přivítal všechny přítomné.  
Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem o obcích, občané byli informováni o místě, době a 
navrženém programu zasedání způsobem v místě obvyklém, tj. plakáty na plakátovacích plochách a na úřední desce 
městského úřadu, po dobu nejméně 5 dní před konáním zasedání. Pozvánka visela ještě v okamžiku konání zasedání. 
Upozornil dále, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn na stránkách 
městského úřadu a jako již tradičně, po několik jednání zastupitelstva, je toto zasedání i v přímém přenosu veřejně 
vysíláno. 
Sdělil, že zprávy na dnešní jednání byly zveřejněny 5 dní před konáním zasedání na úřední desce městského úřadu. 
Uvedl, že zápis z minulého zasedání ZM, který je uložen na sekretariátu městského úřadu, ověřili Mgr. Martin Jusko a 
pan Vojtěch Nezbeda a nikdo ze členů zastupitelstva města k němu nevznesl připomínku.   
Starosta dále sdělil, že je přítomno 14 členů zastupitelstva města a dnešní zasedání je tudíž usnášení schopné. 
 

Starosta dále navrhl, aby dnešní jednání probíhalo pomocí elektronického systému. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  

pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/37/2024 
 

Jako ověřovatele dnešního zápisu starosta navrhl pana Jiřího Honzíčka a MUDr. Julii Provazníkovou. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  

pro: 12                                                    proti:                                    zdrželo se: 2                                              nehlasovalo:  
PRO:  

RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
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ZDRŽELO SE: 
 Jiří Honzíček MUDr.  Julie Provazníková     

Ověřovatelé dnešního zápisu byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/38/2024 
 

Za členy návrhové komise starosta navrhl Mgr. Martina Juska a JUDr. Vlastislava Málka. 

Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování: 
pro: 12                                                   proti:                 zdrželo se: 2                                            nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 
Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek     

Členové návrhové komise byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/39/2024. 
 

Následným bodem bylo schválení programu jednání.  
Program: 
01_Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 05.02.2024 (projednáno dne 08.04.2024) 
02_Dotazy a připomínky občanů (projednáno dne 08.04.2024) 
03_Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav (projednáno dne 08.04.2024) 
04_Mediační dohoda _ město Čáslav x Karel B. (projednáno dne 08.04.2024) 
05_Mediační dohoda _ město Čáslav x Gabriela D. (projednáno dne 08.04.2024) 
06_Mediační dohoda _ město Čáslav x Jan Š. (projednáno dne 08.04.2024) 
07_Mediační dohoda _ město Čáslav x Zdeňka N. (projednáno dne 08.04.2024) 
08_Mediační dohoda _ město Čáslav x Zdeněk Z. (projednáno dne 08.04.2024) 
09_Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu – prosinec 2023 

10_Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - leden a únor 2024 

11_Rozpočtové opatření č. 2/2024 

12_Změna č. 5 Územního plánu Čáslav 

13_Změna č. 6 Územního plánu Čáslav_Rozhodnutí o pořízení zkráceným postupem 

14_Město Čáslav - Rekultivace fotbalových hřišť SA Vodranty_Žádost o dotaci (projednáno dne 08.04.2024) 
15_Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
16_Uzavření dohody o ukončení smlouvy o zajišťování a financování dopravní obslužnosti 
17_Dodatek č. 3 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace_SVJ Jablonského 386 

18_Koupě pozemku parc. č. 1634/6 v k.ú. Čáslav 

19_Poskytnutí individuální dotace_Český kynologický svaz ZKO Čáslav 

20_Poskytnutí dotací z Programu KULTURA, SPOLKOVÁ ČINNOST A CESTOVNÍ RUCH pro rok 2024 

21_Program REGENERACE MĚSTSKÉ PAMÁTKOVÉ ZÓNY pro rok 2024 

22_Plán činnosti finančního výboru na rok 2024 

Dz1_Záměr bezúplatného převodu pozemku parc. st. 3831_SVJ Pražská 1621-1625 

Dz2_Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu – březen 2024 

23_Dotazy a připomínky zastupitelů 

Informativní zprávy / Různé:  
 

Starosta se po přednesení programu dotazoval občanů, zda chtějí na dnešním zasedání vystoupit, i když dotazy a 
připomínky na dnešním zasedání nejsou na programu? 

Nikdo z občanů se do diskuse nepřihlásil.   
 

Hlasování o navrženém programu:  

pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Program dnešního zasedání byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/40/2024. 
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09_Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu – prosinec 2023 

Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  

pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/41/2024. 
 

10_Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - leden a únor 2024 

Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  

pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/42/2024. 
 

11_Rozpočtové opatření č. 2/2024 

Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  

pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/43/2024. 
 

12_Změna č. 5 Územního plánu Čáslav 

Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu vystoupili: 
Občan pan Jaromír S. (ředitel spol. Messer Technogas s. r. o. provozu v Čáslavi), který diskutoval ke změně č. 5/1,                 
o kterou žádali manželé N., z důvodu změny charakteru pozemků (p. č. 1738 a p. č. 1592/2) z plochy zeleně zahrad          
na plochu bydlení (změna č. 5/1). Uvedená spol. sousedí s pozemky manželů N.  
K uvedenému se vyjádřil starosta města. 
 

Zastupitel M. Jusko se dotazoval, jak dopadlo prověření organizace, která prověřovala přítomnost této provozovny na 
daném území? 

Starosta uvedl, že zde žádné zamítavé stanovisko nebylo. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
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Starosta navrhl, aby se hlasovalo o jednotlivých změnách jednotlivě. 

 

Změna č. 5.I) - změna funkčního využití plochy pozemku: stavební parcela číslo 1738 a části plochy pozemku: pozemková parcela číslo 1592/2 v 
katastrálním území Čáslav z plochy zeleně zahrad (ZZ) na plochu bydlení – venkovského charakteru (BV).  
 

Hlasování o změně č. 5.I) 
Hlasování:  

pro: 5                                                  proti:                                     zdrželo se: 9                            nehlasovalo:  
PRO: 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko Ing. Zdeňka Nezbedová Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. Renata Vaculíková       
 

ZDRŽELO SE: 
RNDr. Tomáš Hasík JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh nebyl schválen, usnesení nebylo přijato. 
 

Hlasování o ostatních změnách č. 5.III a); č. 5.III b); č. 5.III c); č. 5.III d); č. 5.III e); č. 5.IV); č. 5.V)  
Hlasování:  

pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/44/2024. 
 

13_Změna č. 6 Územního plánu Čáslav_Rozhodnutí o pořízení zkráceným postupem 

Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  

pro: 10                                                  proti:                                     zdrželo se: 4                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 
 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Filip Velímský 

Návrh nebyl schválen, usnesení nebylo přijato. 
 

15_Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  

pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/45/2024. 
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16_Uzavření dohody o ukončení smlouvy o zajišťování a financování dopravní obslužnosti 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  

pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/46/2024. 
 

17:30 hod. příchod zastupitele Martina Horského 

 

17_Dodatek č. 3 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace_SVJ Jablonského 386 

Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  

pro: 15                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/47/2024. 
 

18_Koupě pozemku parc. č. 1634/6 v k.ú. Čáslav 

Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  

pro: 15                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/48/2024. 
 

19_Poskytnutí individuální dotace_Český kynologický svaz ZKO Čáslav 

Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  

pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se: 1                            nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek     
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ZDRŽELO SE: 
Mgr. Filip Velímský       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/49/2024. 
 

20_Poskytnutí dotací z Programu KULTURA, SPOLKOVÁ ČINNOST A CESTOVNÍ RUCH pro rok 2024 

Radní Z. Nezbedová předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu vystoupili: 
Zastupitel F. Velímský požádal vedení města o zamyšlení nad možností navýšení příspěvku na tento dotační titul. 
Starosta se dotazoval, zda myslí navýšení procentuálně? 

Zastupitel F. Velímský uvedl, že je to věc k širší debatě.   
 

Zastupitel V. Málek se ohradil proti výroku radní Z. Nezbedové týkající se spolku ne!smysl, z.s. x Formanova Čáslav 
(„ne!smysl, z.s. je převlečená Formanova Čáslav“) 
Radní Z. Nezbedová se omluvila.  
 

Zastupitelka A. Vavřinová se dotazovala na rozdíl mezi spolkem ne!smysl, z.s. a spolkem Formanova Čáslav? 
 

Radní J. Ruml objasnil souvislost mezi spolkem ne!smysl a Formanova Čáslav.  
Reagoval zastupitel M. Jusko, radní Z. Nezbedová. 
Do diskuse se dále zapojili zastupitel V. Málek, zastupitel M. Horský, zastupitel F. Velímský. 
Dále vystoupila občanka, která je členkou spolku ne!smysl, z.s., a která krátce tento spolek představila spolek. 

 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil.  

 

Hlasování:  

pro: 13                                                  proti: 1                                 zdrželo se: 1                            nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček  Martin Horský JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

PROTI: 

Ing. Josef Ruml       
 

ZDRŽELO SE: 
Mgr. Martin Jusko   

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/50/2024. 
 

21_Program REGENERACE MĚSTSKÉ PAMÁTKOVÉ ZÓNY pro rok 2024 

Radní J. Žaloudek předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu vystoupila paní místostarostka, která uvedla, že věří, že v příštím roce vyjde dotace i na 
opravu hradební zdi, která je v havarijním stavu.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil.  

 

Hlasování:  

pro: 14                                                  proti:                                  zdrželo se:                             nehlasovalo: 1 

PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
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NEHLASOVALO: 

Ing.  Jaromír Strnad       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/51/2024. 
Starosta se omluvil, špatně zmáčkl hlasovací tlačítko, proto se jeho hlasování nepromítlo, hlasoval „pro“. 
 

22_Plán činnosti finančního výboru na rok 2024 

Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  

pro: 14                                                  proti:                                  zdrželo se: 1                            nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 
 Martin Horský    

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/52/2024. 
 

Dz1_Záměr bezúplatného převodu poz. st. 3831_SVJ Pražská 1621-1625 

Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy se přihlásil zastupitel M. Horský, pan starosta a paní místostarostka.  
 

Hlasování:  

pro: 15                                                  proti:                                  zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/53/2024. 
 

Dz2_Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu – březen 2024 

Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  

pro: 15                                                  proti:                                  zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/54/2024. 
 

Vedoucí odboru výstavby a územního plánování K. Kuperová přednesla rozpor v hlasování o změně č. 5 Územního 
plánu Čáslav – citovala ze stavebního zákona, kde není možné, aby zastupitelé rozdělili usnesení týkající se dané změny.  
Proběhla diskuse mezi starostou, paní Kuperovou, zastupitelem F. Velímským a zastupitelem V. Málkem. 
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23_Dotazy a připomínky zastupitelů 

Do rozpravy k tomuto bodu vystoupili. 
Starosta se dotazoval zastupitele V. Málka (jako krajského zastupitele) na navrhované sloučení Střední zemědělské 
školy a Středního odborného učiliště, Čáslav – jaký na to má názor? 

Zastupitel V. Málek uvedl, že momentálně není schopen vyjádřit žádné stanovisko.   
 

Zastupitel V. Málek požádal / navrhl, aby přednesení příspěvků v tomto bodu nebylo časově omezeno. 
 

Zastupitelka A. Vavřinová uvedla, že v části Budín zahájila spol. ROKOS STAVBY s.r.o. výstavbu rodinných domů a 
pracovníci, kteří zde pracují nedbají „slušnosti“ a chodí na toaletu všude, kam se jim tzv. „zachce“. Požádala, zda by 
nebylo možné jim nařídit, aby si zde přistavily alespoň sanitární systém TOI TOI. 
Starosta uvedl, že je povinnost každé stavební společnosti, aby dané zajistila.  
Zastupitel F. Velímský uvedl, že má na zástupce spol. ROKOS STAVBY s.r.o. kontakt, takže je požádá, aby sjednali 
nápravu. 
 

Hlasování o návrhu zastupitele V. Málka 
Hlasování:  

pro: 10                                                  proti:                                  zdrželo se: 3                             nehlasovalo:  
PRO: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 
 Vojtěch Nezbeda Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková   

 

NEHLASOVALO: 

Mgr. Daniel Mikš Ing. Josef Ruml   

Návrh nebyl schválen, usnesení nebylo přijato. 
 

Zastupitel V. Málek se vyjádřil k hlasování.  
Dále se vyjádřil k Jednacímu řádu Zastupitelstva města Čáslavi – požádal o jeho úpravu. Uvedl, že radě města zašle 
návrh k úpravě daného dokumentu. 
Dále se dotazoval na dokumentaci EIA – Rozšíření skládky: proč nikdo z vedení města nevystoupil na veřejném 
projednávání, aby obhájil souhlasné stanovisko města? Vyjádřil se starosta.  
Dále se diskutovalo o „dohodě“ sepsané mezi městem Čáslav a spol. AVE CZ odpadové hospodářství, s.r.o. 
K danému se připojil radní J. Ruml, zastupitel M. Jusko, zastupitel M. Horský. 
 

Zastupitel V. Málek se dále vyjádřil k založení skládky v Čáslavi (roky 1993 – 1994), dále se dotazoval na mediační 
dohody, které byly na minulém zasedání schváleny - zda byly podepsány a odeslány na soud? Jaká je další fáze? 

Starosta uvedl, že mediační dohody podepsal a poté předal právnímu zástupci města. 
Zastupitel V. Málek sdělil, jaký bude další postup u soudu a poté se k tomu vyjádřil. Dále se dotázal všech zastupitelů, 
zda vědí, jak byla stanovena částka 58.080 Kč (náhradu nákladů právního zastoupení navrhovatelů)? 
 

Radní Z. Nezbedová se vrátila k minulému zasedání – protokol z inspektorátu práce v souvislosti s její osobou, který 
prezentoval pan tajemník.   
Následně přečetla dopis od Ing. Zdeňka Zahradníka (bývalého zaměstnance MěÚ, který momentálně vede spor                     
s městem Čáslav), který ve svém přípisu uvedl, že při působení na MěÚ mu byla stahována (zálohována) data na příkaz 
pana tajemníka, což mu měl IT pracovník MěÚ Čáslav (Tomáš R.) sám sdělit.  
 

18:50 hodin - odchod zastupitele Mgr. Filipa Velímského Ph. D.  
 

Zastupitel V. Nezbeda se vyjádřil k projektu „Skládka pod dohledem“. 
 

Tajemník se vyjádřil ke slovům radní Z. Nezbedové.  
Radní J. Ruml se dotazoval zaměstnance IT – Tomáše R. na zálohování / stahování dat zaměstnanců MěÚ? 

Dále se vyjádřil zastupitel V. Málek, zastupitel M. Horský, paní místostarostka, pan tajemník. 
Zastupitel V. Málek uvedl, že předá zapisovatelce dotazy týkající se skládky, na které požaduje odpověď. 
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Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil.  

 

Jednání ukončeno v 19:10 hodin.  
 

Na konci dnešního zasedání bylo přítomno 14 členů zastupitelstva města. 
Příští zasedání zastupitelstva proběhne dne 10.06.2024. 
Ověřovatelé zápisu: Jiří Honzíček a MUDr. Julie Provazníková  
Návrhová komise: Mgr. Martin Jusko a JUDr. Vlastislav Málek 

Zápis vyhotovila: Zdeňka Veselá  
Celý záznam zasedání uveřejněn na webu města Čáslavi: 

o audiozáznam: https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2024-04-22/HerSie/HerSieHtml5.html 

o videozáznam: https://www.youtube.com/watch?v=bN_lVwXtC68 

 

 

 

SOUČÁSTÍ ZÁPISU: Dotazy ohledně výstavby a financování skládky ze dne 22.04.2024_JUDr. Vlastislav Málek 
 

PŘÍLOHY: Usnesení – č.j.: MěÚ/23691/2024/SEK 

                 Listina přítomných zastupitelů 

                 Pozvánka ze dne 12.04.2024 

                 Doplnění programu na dojednání II. zasedání v roce 2024 

                 Důvodové zprávy č. 6 – 10, 12 -  19, Dz1, Dz2 

 

 

 

 

 

 

   
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  
 

Ověřovatelé:  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jiří Honzíček v. r.                                                                                                                               MUDr. Julie Provazníková v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                           členka zastupitelstva  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2024-04-22/HerSie/HerSieHtml5.html
https://www.youtube.com/watch?v=bN_lVwXtC68
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PŘEHLED USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA ČÁSLAVI ZE DNE 22.04.2024 

TEXTOVÁ ČÁST USNESENÍ ČÍSLO USNESENÍ 

 Hlasování pomocí elektronického systému  ZM/37/2024 

 Ověřovatelé zápisu ZM/38/2024 

 Členové návrhové komise  ZM/39/2024 

 Program dnešního zasedání  ZM/40/2024 

 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu – prosinec 2023 ZM/41/2024 

 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - leden a únor 2024 ZM/42/2024 

 Rozpočtové opatření č. 2/2024 ZM/43/2024 

 Hlasování o změně č. 5.I) NESCHVÁLENO 

 Hlasování o ostatních změnách č. 5.III a); č. 5.III b); č. 5.III c); č. 5.III d); č. 5.III e); č. 5.IV); č. 5.V)  ZM/44/2024 

 Změna č. 6 Územního plánu Čáslav_Rozhodnutí o pořízení zkráceným postupem NESCHVÁLENO 

 Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o stanovení obecního systému odpadového hospodářství ZM/45/2024 

 Uzavření dohody o ukončení smlouvy o zajišťování a financování dopravní obslužnosti ZM/46/2024 

 Dodatek č. 3 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace_SVJ Jablonského 386 ZM/47/2024 

 Koupě pozemku parc. č. 1634/6 v k.ú. Čáslav ZM/48/2024 

 Poskytnutí individuální dotace_Český kynologický svaz ZKO Čáslav ZM/49/2024 

 Poskytnutí dotací z Programu KULTURA, SPOLKOVÁ ČINNOST A CESTOVNÍ RUCH pro rok 2024 ZM/50/2024 

 Program REGENERACE MĚSTSKÉ PAMÁTKOVÉ ZÓNY pro rok 2024 ZM/51/2024 

 Plán činnosti finančního výboru na rok 2024 ZM/52/2024 

 Záměr bezúplatného převodu poz. st. 3831_SVJ Pražská 1621-1625 ZM/53/2024 

 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu – březen 2024 ZM/54/2024 

 Návrh na přednesení příspěvků, které nebudou časově omezeny NESCHVÁLENO 

 

   
 

   
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  
 

Ověřovatelé:  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jiří Honzíček v. r.                                                                                                                               MUDr. Julie Provazníková v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                           členka zastupitelstva  

 



Dotazy ohledně výstavby a financováni skládky

1. Kdo rozhodl o tom, že výstavba skládky bude následně financována prostřednictvím
vydaných komunálních obligací, kdo byl pověřen oslovením finančních analytiků a
Burzovní společnosti" pro kapitálový trh, kteří obhajovali na jednání zastupitelstva
20.4.1994 vydání komunálních obligaci ?

2. Kdo zprostředkova|vydánÍkomuná|nÍch obligaci, komu byly prodány a komu pak z toho
důvodu byly vypláceny pololetně úroky z titulu drženítěchto obligací ?

3. jak byl kontrolován projekt výstavby skládky a jak po zkolaudováni stavby a zahájení
provozu skládky byla sledována předpokládaná rentabilita provozu, který měl přinést
městu výnosy zajišt'ujÍcÍ splacení obligací ?

4. jaká byla přijímána opatření za situace, kdy provoz skládky v letech v průběhu let po
zahájení provozu do roku 1998 předpokládané výnosy nepřinášel ?

5. Proč se konalo 20.4.1994 od 19 hodin nové zasedání zastupitelstva, když předchozí
bylo ukončeno před třemi hodinami pro neschváleni programu o 11 bodech a proč to
pozdější zasedání mělo jen jediný bod ?

6. Jak bylo toto zasedání svoláno v souladu stehdy platným zákonem o obcích č.
367/1990 Sb. ?

7. Kolik město muselo vynaložit finančních prostředků, aby se zbavilo svých závazků
spojených se vznikem skládky, vydáním komunálních obligací a jejich splacením ?

Čáslav dne 22.4.2024

JUDr. Vlastislav M ' ek
zastupitel Čáslav pro všechny


